
Protokoll fört vid Konstnärscentrum-syds årsmöte 

23 mars 2019 på Rehab i Malmö. 
 

1. Mötet öppnades av Staffan Gson Lind 

2. Till ordförande för årsmötet valdes sittande Staffan och till sekreterare valdes 

Birgitta Heiling. 

3. Till justerare valdes Linda Wallin och Stina Siljing, till rösträknare valdes Remus 

Wilson. 

4. Närvarolista och registrering inkomna poströster: 16 deltagare Staffan G-son 

Lind, Sune Forsberg, Remus Wilson, Lena Wyrner, Mats Kläpp, Anita Larsson, 

Roger Simonsson, Stina Siljing, Linda Wallin, Elisabeth Moritz, Birgitta Godlund, 

Jan Marius Kiøsterud, Moa Lönn, Berit Sahlström, Marianne Arnbäck och 

Birgitta Heiling. Inkomna poströster + lämnade idag 23 (+2 blanka) som alla 

röstar enligt valberedningens förslag. 

5. Mötet förklarades stadgeenligt utlyst.  

6. Dagordningen fastställdes. 

7. Huvudstyrelsens förvaltning och räkenskaper godkändes och tillstyrktes 

ansvarsfrihet. Staffan berättade först om huvudstyrelsen. 

8. Verksamhetsberättelsen godkändes. Elisabeth berättade om arbetet med X-

sites. 

9. Revisionsberättelsen godkändes.  

10. Ansvarsfrihet för styrelsen beviljades. 

11. Fastställande av årsavgift 200 kr. 

12. Val av styrelsemedlemmar och regionstyrelsens storlek. Bestämdes nio 

ledamöter. Till styrelse valdes, enligt valberedningens förslag, Anita Larsson, 

Karlshamn, Birgitta Heiling, Nöttja, Linda Wallin, Kalmar och Roger Simonsson, 

Linneryd har ett år kvar på mandat. Stina Siljing, Kalmar och Lena Wyrner, 

Johannishus omvaldes på två år. Elisabeth Moritz, Malmö och Mats Kläpp, 

Malmö omval ett år och Jan Marius Kiøsterud nyval två år. 

13. Till revisorer valdes godkänd revisor David Eskilsson på ett år och 

föreningsrevisor Christer Svanberg. Krister Engman är kassör. 

14. Val av valberedning Remus Wilson och Tone Ougaard. Remus är 

sammankallande. 

15. Inkomna motioner och av styrelsen väckta förslag. Inga. 

16. Övriga frågor. Förslag om digital röstning med presentation. Kolla om det 

finns någon bra lösning för det. Kunde ge större delaktighet. Vi behöver få in 

nya krafter. Alla känner ansvar, det vore skönt att kunna lämna. Diskussion 

om information om att konstnärerna finns med i urvalsprocessen och andra 

frågor som poängsättning enligt protokoll tex konstpool och statistik. 

17. Mötet avslutades, Birgitta Godlund tackade för projektbidraget och 

berättade om De fyra elementen. Staffan G-son Lind avtackades som 

ordförande för KcSyd.  
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